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ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα,     05/05/2020

Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κο Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων
Τον κο Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων
Τον κο Υπουργό Οικονομικών
Τον κο Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων

ΘΕΜΑ: «Ανάγκη στήριξης των θερμοκηπιακών καλλιεργητών της Κρήτης»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Αγρότες  της  Ιεράπετρας,  που  εξειδικεύονται  στις  θερμοκηπιακές  καλλιέργειες,  έθεσαν
υπόψη  μας  σειρά  αδιεξόδων  που  αντιμετωπίζουν,  κατά  την  τρέχουσα  περίοδο  των
απαγορεύσεων, ένεκα της πανδημίας του κορωνοϊού. Μέσω ανακοινώσεων του «Ενιαίου
Αγροτικού  Συλλόγου  Παραγωγών  Εκτός  Εποχής  Κηπευτικών  και  Αγροτικών
Δραστηριοτήτων Φυτικής Παραγωγής»,  του Δήμου Ιεράπετρας,  που τους εκπροσωπεί,
ζητούν  να  ενταχθούν  στις  κοινωνικές  ομάδες  που  λαμβάνουν  την  σχετική  οικονομική
ενίσχυση,  επίσης  ζητούν  πάγωμα  των  χρεών  τους  σε  εφορία,  ΕΦΚΑ  και  τράπεζες,
τουλάχιστον μέχρι τέλους του τρέχοντος έτους, ενώ ακόμα, ζητούν να τους επιτραπεί η
διακίνηση των προϊόντων τους  μέσω των λαϊκών αγορών,  ανά την  Επικράτεια,  χωρίς
κανέναν περιορισμό, αφού, προτίθενται  να τηρήσουν πλήρως τα μέτρα υγιεινής, όπως
έχουν δημοσιοποιηθεί ως αναγκαία κατά τη διενέργεια πωλήσεων σε ανοιχτό χώρο. 

Επίσης,  οι  ως  άνω  διαμαρτύρονται  για  την  υπερφορολόγησή  τους,  που  έχει  ως
αποτέλεσμα να διαθέτουν τα προϊόντα τους, συχνά, σε τιμές κάτω του κόστους, για την
απουσία  μέτρων  στήριξης  του  πρωτογενή  τομέα,  καθώς  και  για  την  απουσία
πρωτοβουλιών στήριξης στην κατανάλωση κατεξοχήν ελληνικών αγροτικών προϊόντων,
εντός και εκτός της χώρας μας.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Βουλή των Ελλήνων 
Διεύθυνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου
Αριθ.Πρωτ. Ερωτήσεων.……6215…………………..
Ημερομ. Καταθέσεως…6.5.2020………………………….



Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1) Προτίθεσθε να ικανοποιήσετε τα παραπάνω αιτήματα των Κρητών αγροτών, που 

ασχολούνται με θερμοκηπιακές καλλιέργειες;

2) Προτίθεσθε να αναλάβετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες, κατά το μερίδιο δικαιοδοσίας 

που σας αναλογεί, ώστε, αφενός, να καταστεί βιώσιμη, από πλευράς φορολογίας, η 

ενασχόληση των ελλήνων αγροτών με τις αγροτικές καλλιέργειες και αφετέρου, να τύχει 

προώθησης στην ελληνική και ευρωπαϊκή αγορά η ελληνική αγροτική παραγωγή, σε 

συμφέρουσες και αξιοπρεπείς τιμές για τον Έλληνα παραγωγό;

Ο Ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 


